
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

27.02.2019                                        м.Черкаси                                                 № 22 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 3: Кокодзей В.М. – голова комісії, Далібожак В.М. – 

секретар комісії, Волкович В.М. 

 

Відсутні: - Кулініч В.В.,  Футима А.Ф. 

 

Запрошені на засідання комісії: 

 Банделюк Ганна Іванівна – начальник відділу експлуатації об’єктів ЖКГ 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації 

 Бреус Ольга Володимирівна – начальник організаційного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 Митюк Тетяна Сергіївна – заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 Липкань Андрій Борисович – заступник директора Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації 

 Мазур Людмила Олегівна – начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

  

 

 

 

 

 

 

 

 



Порядок денний: 

1. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2018 рік 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 

 

2. Про внесення  змін  до  рішення   обласної   ради  від  18.12.2018    

№ 28-20/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік» 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 

 

3. Про затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 

4. Про затвердження Антикорупційної програми Черкаської обласної 

ради на 2019 рік 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 

5. Про стан реалізації у 2018 році обласної програми підвищення 

енергоефективності та зменшення споживання енергоносіїв Черкаської області  

на 2011-2020 роки 

Липкань 

Андрій Борисович 

- заступник директора Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва 

та житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації  

 

6. Про хід виконання заходів програми регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2016-2020 

роки 

Липкань 

Андрій Борисович 

- заступник директора Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва 

та житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації  

 

7. Про хід виконання обласної цільової програми підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім» на 2016-2020 

роки 

Липкань 

Андрій Борисович 

- заступник директора Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва 

та житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації  

 

 

 



8. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2019 рік 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

- начальник організаційного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 

8.1. Про пропозиції постійної комісії обласної ради з питань розвитку 

інфраструктури та житлово-комунального господарства до плану роботи 

Черкаської обласної ради на 2019 рік 

Кокодзей  

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії 

 

9. Про план роботи постійної комісії з питань розвитку інфраструктури 

та житлово-комунального господарства на 2019 рік 

Кокодзей  

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Митюк Т.С., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про звіт 

про виконання обласного бюджету за 2018 рік». Зазначила, що за 2018 рік до 

обласного бюджету надійшло 8 554 118,3 тис. грн, в т.ч.: 

власних надходжень – 1 163 683,3 тис. грн; 

базової дотації – 11 152,7тис. грн; 

стабілізаційної дотації – 8 346,6 тис. грн; 

додаткової дотації з державного бюджету місцевим бюджетам на 

здійснення переданих з державного бюджету видатків з утримання закладів 

освіти та охорони здоров'я – 632 997,0 тис. грн; 

субвенцій з державного бюджету на виконання загальнодержавних 

програм – 6 706 806,4 тис. грн; 

субвенцій з місцевих бюджетів – 31 132,3 тис. грн. 

До загального фонду обласного бюджету надійшло 955 341 тис. грн 

власних доходів, що становить 104,5 відс. до завдання на звітний період, понад 

план надійшло 40 735,1 тис. грн. Досягнуто приросту надходжень порівняно з 

попереднім роком на 27,7 відс. 

З обласного бюджету на кредитування пільгових довгострокових кредитів 

громадянам на будівництво (реконструкцію) та придбання житла у рамках 

виконання житлових програм спрямовано:  

- за рахунок коштів загального фонду:  

1 501,5 тис. грн, або 91,4 відс. до плану – на виконання обласної 

програми забезпечення учасників АТО та членів їх сімей житлом;  

241,8 тис. грн, або 99,9 відс – на виконання обласної програми 

молодіжного житлового будівництва.  

- за рахунок коштів спеціального фонду:  

26,4 тис. грн, або 53,2 відс. до плану – на виконання обласної програми 

забезпечення учасників АТО та членів їх сімей житлом.  



На фінансування видатків, пов’язаних з обслуговуванням кредитів по 

житлових програмах, із загального фонду бюджету спрямовано 76,0 тис. грн 

(45,3 відс. до плану).  

До спеціального фонду бюджету повернуто:  

575,7 тис. грн по кредитах, наданих у минулі роки на виконання 

житлових програм молодіжного житлового будівництва, забезпечення 

учасників АТО та членів їх сімей житлом, забезпечення житлом працівників 

бюджетних установ комунальної власності;  

14 363,2 тис. грн – кредитів, наданих індивідуальним сільським 

забудовникам по програмі підтримки індивідуального житлового будівництва 

на селі «Власний дім»;  

58,6 тис. грн – кредитів, наданих на будівництво житлово-будівельних 

кооперативів.  

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається. 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про звіт про виконання обласного 

бюджету за 2018 рік» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок №22/1 додається. 

 

  «За» – 3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

обласний бюджет на 2019 рік». Зазначила, що в цілому обсяг видатків 

загального фонду обласного бюджету по головному розпоряднику коштів -  

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації визначено в сумі 20 640,9 

тис. грн. Видатки спеціального фонду заплановані в сумі 60 028,3 тис. грн. 

За бюджетною програмою «Інші субвенції з місцевого бюджету» 

передбачені видатки по загальному фонду у сумі 400,0 тис. грн на фінансування 

обласної Програми підвищення енергоефективності та зменшення споживання 

енергоносіїв Черкаської області на 2011-2020 роки. 

За бюджетною програмою «Надання кредиту» передбачені видатки у сумі 

145,4 тис. грн, які будть спрямовані на надання кредитів індивідуальним 

забудовникам житла на селі відповідно до обласної цільової програми 

підтримки індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім». 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається. 

 



В   обговоренні   взяли   участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про внесення  змін  до  рішення  

обласної  ради  від 18.12.2018 № 28-20/VII «Про обласний бюджет Черкаської 

області на 2019 рік» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/2 додається. 
 

  «За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка  ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки корупційних 

ризиків у діяльності Черкаської обласної ради». Зазначила, що оцінка 

корупційних ризиків проводилась комісією з оцінки корупційних ризиків у 

діяльності Черкаської обласної ради, яка є постійно діючим консультативно-

дорадчим органом. Робота комісії здійснювалась відповідно до робочого плану, 

який затверджений головою Комісії 09.01.2019. 

 За результатами оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської 

обласної ради підготовлено опис ідентифікованих корупційних ризиків, 

чинників корупційних ризиків та можливих наслідків корупційного 

правопорушення чи правопорушення, пов’язаного з корупцією та пропозиції 

щодо заходів із усунення (зменшення) рівня виявлених корупційних ризиків, 

які наведено в таблиці оцінених корупційних ризиків та заходів щодо їх 

усунення. 

 

Текст проекту рішення та звіт додається. 

 

В   обговоренні   взяли   участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про затвердження звіту за 

результатами роботи комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності 

Черкаської обласної ради» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/3 додається. 
 

  «За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

 

 



4. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка  ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

затвердження Антикорупційної програми Черкаської обласної ради на 2019 

рік». Зазначила, що метою Антикорупційної програми є впровадження 

комплексної системи правових, організаційно-управлінських та інших заходів 

щодо запобігання та протидії корупції в діяльності Черкаської обласної ради, 

виховання антикорупційної правосвідомості посадових осіб місцевого 

самоврядування виконавчого апарату Черкаської обласної ради та депутатів 

Черкаської обласної ради, що сприятиме ефективній дії встановлених 

законодавством превентивних антикорупційних механізмів, підвищить рівень 

правової обізнаності громадян та зменшить ризик порушення їхніх основних 

прав і свобод у повсякденному житті, а також сприятиме формуванню у 

населення нетерпимого ставлення до проявів корупції. 

 

Текст проекту рішення та програма додається. 

 

В   обговоренні   взяли   участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про затвердження Антикорупційної 

програми Черкаської обласної ради на 2019 рік» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/4 додається. 
 

  «За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Липканя А.Б., який ознайомив членів комісії з інформацією про стан 

реалізації у 2018 році обласної програми підвищення енергоефективності та 

зменшення споживання енергоносіїв Черкаської області  на 2011-2020 роки. 

Поінформував про видані кредити приватним особам, об’єднанням 

співвласників багатоквартирних будинків та житло-будівельним кооперативам 

для здійснення заходів з підвищення енергоефективності у 2018 році. 

 

Інформація додається до протоколу. 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан реалізації у 2018 році обласної програми 

підвищення енергоефективності та зменшення споживання енергоносіїв 

Черкаської області  на 2011-2020 роки взяти до відома та продовжити контроль 

за виконанням рішення. 

 



Висновок №22/5 додається. 

 

  «За» – 3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

 Липканя А.Б., який ознайомив членів комісії з інформацією про хід 

виконання заходів програми регулювання чисельності безпритульних тварин 

гуманними методами у Черкаській області на 2016-2020 роки. Зазначив, що 

практично у всіх районах області прийнято аналогічні програми. В 

Тальнівському районі створено мобільний стерилізаційний пункт. 

 

Інформація додається до протоколу. 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання заходів програми регулювання 

чисельності безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області 

на 2016-2020 роки взяти до відома та продовжити контроль за виконанням 

рішення. 

 

Висновок №22/6 додається. 

 

  «За» – 3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

 Липканя А.Б., який ознайомив членів комісії з інформацією про хід 

виконання обласної цільової програми підтримки індивідуального житлового 

будівництва на селі «Власний дім» на 2016-2020 роки. Зазначив, що у 2018 році 

на виконання програми за рахунок коштів обласного бюджету планувалося 

спрямувати видатки в сумі 1 221,1 тис. грн. Станом на 01.01.2019 касові 

видатки відсутні, Державним підприємством «Черкаський обласний фонд 

підтримки індивідуального житлового будівництва на селі» не усунено 

порушення бюджетного законодавства. Фонд фактично перестав виконувати 

свої основні завдання і функції, а в.о. голови Фонду звільнено з посади 

заступника голови Фонду за власним бажанням. 

 У 2019 році на виконання обласної цільової програми підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім» на 2016-2020 

роки за рахунок коштів обласного бюджету планується спрямувати видатки в 

сумі 472, 164 тис. грн. 

 

Інформація додається до протоколу. 

 



В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

Кокодзей В.М. запропонував Департаменту містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства облдержадміністрації 

надати інформацію щодо процедури призначення керівника Державного 

підприємства «Черкаський обласний фонд підтримки індивідуального 

житлового будівництва на селі» та внести пропозиції щодо можливого 

вирішення питання призначення. Поінформувати членів комісії на наступному 

її засіданні. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання обласної цільової програми 

підтримки індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім» на 

2016-2020 роки взяти до відома та продовжити контроль за виконанням 

рішення. 

2. Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства облдержадміністрації надати інформацію 

щодо процедури призначення керівника Державного підприємства «Черкаський 

обласний фонд підтримки індивідуального житлового будівництва на селі» та 

внести пропозиції щодо можливого вирішення питання призначення. 

Поінформувати членів комісії на наступному її засіданні. 

 

Висновок №22/7 додається. 

 

  «За» – 3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

 Бреус О.В., яка ознайомила членів постійної комісії з проектом рішення 

«Про план роботи Черкаської обласної ради на 2019 рік». 

 

Текст проекту рішення та плану роботи додається. 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про план роботи Черкаської 

обласної ради на 2019 рік» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради.     

 

Висновок №22/8 додається. 

 

  «За» – 3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 



9. СЛУХАЛИ: 

Кокодзея В.М., який запропонував затвердити план роботи постійної 

комісії  на 2019 рік, який був попередньо наданий членам постійної комісії. 

 

Проект плану роботи комісії додається. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії з питань розвитку 

інфраструктури та житлово-комунального господарства на 2019 рік. 

 

«За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Голова комісії         В.М. Кокодзей 

 

 

Секретар комісії         В.М. Далібожак 


